
 

Schriftelijke vragen van Fractie Pastoor in vervolg op het vragenkwartier 21 november 2022, 

over Buitenveld, communicatie en eerdere schriftelijke vragen. 

 

Den Helder, 25 november 2022 

 

Geacht college van burgemeester en wethouders, 

 

In het vragenkwartier van de raadsvergadering van 21 november 2022 hebben wij een 

aantal vragen gesteld over de communicatie rond Buitenveld. Bij deze gelegenheid is het 

college in de personen van wethouder De Koning en wethouder Wouters wel aan het woord 

geweest, maar een antwoord op de door ons gestelde vragen hebben wij niet kunnen 

destilleren. Wij betreuren dit ten zeerste, maar wensen toch een duidelijke beantwoording 

van onze vragen. 

 

Daarom stellen wij u nu deze vragen schriftelijk op grond van artikel 36 van het Reglement 

van orde.  

 

1. Bent u het met ons eens dat de communicatie van het college, niet via de krant dient 

te verlopen? 

2. Is er een plan voor een andere toegangsroute voor het stadhuis en hoe verhoudt zich 

dat met de toezegging dat dit alleen in geval van Calamiteiten of grote evenementen 

zou zijn? En waar is dat dan gewaarborgd op schrift? 

3. Bent u nog steeds in overleg met de partners in het OMC en wanneer krijgen wij 

inzage in de SOK die er schijnt te zijn met de Provincie? 

4. Keer op keer heeft het college zijn beloftes en toezeggingen niet waargemaakt. 

Begrijpt u dat ons vertrouwen in deze volledig weg is? En zo ja, wat denkt u daaraan 

te gaan doen? 

Namens de fractie Pastoor, 

 

Michel Pastoor 


